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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra várható az egyes hatóságok feladat- és hatáskörének tisztázása?” címmel a

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Kiss Péter úrhoz, a Miniszterelnöki Hivatal t

vezető miniszterhez . Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Nyugat-dunántúli Régióban működő hatóságok és a vállalkozói érdekképviseleti szervezete k
képviselőivel folytattam egyeztetést Sopronban 2009 . február 25-én .

A megbeszélésen képviseltette magát az

• Adó- és Pénzügyi Ellenőrzési Hivatal Nyugat-dunántúli Regionális Igazgatósága ,
• az ÁNTSZ Sopron-Fertődi Kistérségi Intézete ,
• az Ipartestületek Zalai-, továbbá Győr-Moson-Sopron Megyei- és Vas- Megyei Szövetsége ,
• a Vám- és Pénzügyőrség Nyugat-dunántúli Regionális Parancsnoksága ,
• a Nemzeti Fogyasztóvédelmi Hatóság Nyugat-dunántúli Regionális Felügyel ősége,
• a Munkavédelmi és Munkaügyi Felügyelőség Nyugat-dunántúli irodája,
• a Sopron és Vidéke Ipartestülete,
• a Sopron Megyei Jogú Városi Kereskedelmi és Iparkamar a
• és Sopron Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala .

A megbeszélés rendkívül tanulságos és hasznos volt valamennyi megjelent fél számára. A
legfontosabb, amit a hatóságok képvisel ő i hangsúlyoztak az volt, hogy jogszabályalkotói szinte n
haladéktalanul szükségesnek tartják az egyes hatóságok feladat- és hatáskörének tisztázását, a
jelenleg meglévő fölösleges párhuzamosságok, kompetencia-átfedések megszüntetését .
Egyértelműbb, és egyáltalán érthetőbb jogszabályokat várnak a hatóságok a jogalkotók részérő l .

Kérdezem a miniszter urat, hogy tervez-e konkrét intézkedéseket a kormány, és ha igen melyeket a
fenti szervezetek képvisel ő i által jelzett anomáliák kiküszöbölése érdekében?
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Budapest, 2009 . március 11 .
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